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YKS Türkiye birincisi
Emre Ekici’den Başkan Zeybek’e ziyaret
Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek, Yükseköğretim
Kurumları Sınavı (YKS)
Alan Yeterlilik Testleri
(AYT) Eşit Ağırlık alanında
Türkiye birincisi olan
Afyonkarahisar Süleyman
Demirel Fen Lisesi Öğren-
cisi Emre Ekici’yi makamın-
da kabul etti. >>8’DE

EmniyetMüdürüAliTemiziçinvedagecesi
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü görevini 3 yıldır
sürdüren ve geçtiğimiz günlerde
açıklanan Cumhurbaşkanlığı
Kararnamesi ile Emniyet Genel
Müdürlüğü emrine atanan İl
Emniyet Müdürü Ali Temiz için
veda gecesi düzenlendi.
Programa Afyonkarahisar Valisi
Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı’nın yanı sıra mil-
letvekilleri, vali yardımcıları,
daire müdürleri ve çok sayıda
davetli katıldı. >>3’TE

Özkaya, “Şehrimizinheralanda
kalkınmasıiçinçalışıyoruz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya, Afyonkarahisar’da
gerçekleştirdiği programlara ilişkin açıklamalarda bulundu.

Afyonkarahisar’ın her alanda daha ileri
noktaya gitmesi adına önemli çalış-
maların il genelinde yürütüldüğüne

dikkat çeken Milletvekili Özkaya, TEİAŞ
Isparta Bölge Müdürü Ramazan Ayyıldız ve
Orman Bölge Müdürü Rıfat Ataş’ı AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanı Hüseyin Ceylan
Uluçay ile birlikte ziyaret etti. Ziyaret son-
rasında açıklamalarda bulunan ikili,
“Afyonkarahisar’da enerji yatırımlarının
artırılması için önemli çalışmalar yürütüy-
oruz. Tüm kurum ve kuruluşlarımız ile

eşgüdüm içerisinde şehrimizin enerji alanın-
daki sorunlarını ortadan kaldırmak, mevcut
yatırımları ihtiyaca göre yenileme
gayretindeyiz. Şehrimizde il, ilçe, belde ve
köylerimizde enerji ile ilgili taleplerinin
tamamını Bakanlık düzeyinden bölge ve il
müdürlerimiz düzeyine yakınen takip ediy-
oruz” dediler.

ÖZKAYA, “TMO VASITASI İLE
YAKLAŞIK 200 BİN TON HUBUBAT

ALMAYI HEDEFLİYORUZ”
Dinar ilçesinde TMO alım noktasında da

incelemelerde bulunan Milletvekili Özkaya,
burada TMO alım süreci ile alakalı yaptığı
açıklamada ise 2023 yılı sezonunda toplamda
yaklaşık 200 bin ton ürünün TMO tarafından
alınmasını beklediklerini kaydetti.
Milletvekili Özkaya, “Sezonun başından
itibaren çiftçilerimizin sorun yaşamaması
adına tüm alım noktalarını, ajans başmüdür-
lüğü ve ajan amirliklerimizi tek tek ziyaret
ettim. Gördüğümüz eksiklikleri, sorun ve
problemleri yerinde çözüme kavuşturduk.
Şuana kadar rakamsal olarak değinmek
gerekirse, Afyonkarahisar genelinde 12 alım
noktasında 85 bin ton hububat alımını TMO
vasıtası ile gerçekleştirdik. Çiftçilerimizi
bugüne kadar 45 bin ton buğday, 40 bin ton
arpayı TMO’ya satarak, piyasanın üzerinde
bir gelir elde etmiş oldu. Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklamış olduğu
TMO alım fiyatları arpa 7 TL, ekmeklik buğ-
day 8,25 TL, makarnalık buğday ise 9 TL'lik
başfiyata barem uygulaması ile alınmaya
devam ediyor. Bizlerin tahminleri ve yetkilil-
erden edindiğimiz bilgilere göre yaklaşık 100
bin ton daha çiftçimizin TMO’ya ürün sat-
masını bekliyoruz. Şuanda 31 Ağustos tari-
hine kadar TMO randevu alımları açık, talebe
göre bu süre daha da uzatılacak. Çiftçilerimiz
müsterih olsunlar, son buğday ve arpa tanesi
alınana kadar alımlar devam edecek”
dedi.>>7’DE

Şehidin şahadet belgesi
ailesine teslim edildi

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Afyon-Konya karayolunda meydana gelen trafik kaza-
sına müdahale ederken başka bir aracın çarpması
sonucu şehit olan Astsubay Kıdemli Çavuş Mustafa
Tatlı'nın ailesini ziyaret ederek şehadet belgesini
takdim etti.>>3’TE

Sandıklı’da polisten
motosiklet denetimi

Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde polis
tarafından motosiklete yönelik trafik denetimi
gerçekleştirildi.>>3’TE

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu
kadınlara her alanda pozitif ayrımcılık
yaparken onları destekleyen projelere de
imza atmayı ihmal etmiyor.>>7’DE

Emirdağlı kadınlar
üretiyor Emirdağ kadın
kooperatifi satıyor

Zabıta ekiplerinden
kaldırım denetimi

8

Sandıklı’da arpa ve
buğday alımı sürüyor
Afyonkarahisar’ın Sandıklı Toprak Mahsulleri Ofisinin
Sandıklı, Kızılören ve Hocalar ilçe merkez ve köylerinde ki
üreticilerden arpa ve buğday alımı devam ediyor. Yaklaşık bir
ay önce arpa alımı ile başlayan çalışmalar çerçevesinde üreti-
cilerden arpa ve buğday alımı hızla devam ediyor.>> 3’TE

Afyon Kocatepe
Üniversitesi
(AKÜ) Prof. Dr.
Şehabettin Yiğitbaşı
kütüphanesine
Halit Aylanç ve
ailesi tarafından
1590 adet
kitap bağışı
yapıldı.>>8’DE

Prof. Dr. Şehabettin Yiğitbaşı
kütüphanesine 1590 adet kitap bağışı
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ERENLER MEZARLIK TEL ÇİT VE MUHTELİF MAHALLELER PARK DÜZENLEMESİ YAPIM İŞİ
yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edile-
cek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgi-
ler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/800285
1-İdarenin
a) Adı :AFYONKARAHİSAR BELEDİYESİ PARK-BAHÇELER

ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :YENICE KÜLTÜR PARK VE FUAR ALANI 03200 YENİCE

AFYONKARAHİSAR MERKEZ/AFYONKARAHİSAR
c) Telefon ve faks numarası :2722234264 - 2722234264
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/2-İhale konusu yapım işinin
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
a) Adı :ERENLER MEZARLIK TEL ÇİT VE MUHTELİF

MAHALLELER PARK DÜZENLEMESİ YAPIM İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı :600 M2 BETON SİLİMİ,1100 M BETON DİREK VE

GALVANİZLİ TEL,1.410,60 M3 DOLGU,90 M3 C25
BETON,520,80 M2 PLYWOOD KALIP,1,780 TON ÇELİK
HASIR,1.990 M2 PARKE,1.960 M BORDÜR,90 M2
ANDAZİT YAPILACAKTIR.
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :AFYONKARAHİSAR MERKEZ
ç) Süresi/teslim tarihi :Yer tesliminden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içinde

yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :23.08.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :AFYONKARAHİSAR BELEDİYESİ İHALE SALONU
(e-tekliflerin açılacağı adres)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriter-
ler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranla-
rına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bulu-
nan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tara-
fından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesinti-
siz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin %
50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren bel-
geler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve
mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
YAPIM İŞLERİNDE İŞ DENEYİMİNDE DEĞERLENDİRİLECEK BENZER İŞLERE DAİR TEBLİĞDE
YER ALAN A/XVIII GRUP İŞLER KABUL EDİLECEKTİR.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İNŞAAT MÜHENDİSİ, MİMAR VE PEYZAJ MİMARLIĞIDIR5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif
sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların,
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çar-
pımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda,
üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.
Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :1873523
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“Bürokrasideki engelleri aşamıyoruz”
Afyon İscehisar Mermerciler Derneği Başkanı

Muharrem Çakmak, mermercilik sektöründe kadın
istihdamında artışa yöneldiklerini, “Dünya Mermer
Başkenti” ve “Dünya Mermer Borsası” özelliklerine

sahip Afyonkarahisar ve İscehisar’da çevre ve maden
dengesini en güzel sağlayanların Afyonkarahisarlı

ve İscehisarlı mermerciler olduğunu söyledi.

Afyon İscehisar Mermerciler Derneği Başkanı
Muharrem Çakmak ve dernek yönetim
kurulu üyesi Şaban Ceylan ile

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Mermer
Grup Başkanı Serkan Sarıçiçek, Afyon Gazeteciler
Cemiyeti’ni ziyaret ettiler. AGC Yönetim Kurulu
Başkanı Sezer Küçükkurt ve yönetim kurulu üyeleri
kurulu üyeleri İsmail Akar, Mehmet Abdioğulları,
Hakan Dilek, Faruk Kılıç tarafından ağırlanan mer-
mer sektörünün temsilcileri Afyonkarahisar ve
Türkiye açısından mermerciliğin önemine işaret
ettiler.

“MERMERCİLERİN GÜÇ BİRLİĞİ DE
ŞEHRİN YARARINA OLUR”

Mermercilik sektöründe birliktelik çalışmalarına
ağırlık verdiklerini ve bunun olumlu yansımalarını
gördüklerini belirten Afyon İscehisar Mermerciler
Derneği Başkanı Muharrem Çakmak, merkezi
İzmir’de olan Ege Maden İhracatçılar Birliği (EMİB)
Başkanı’nın geçmiş dönemlerde sürekli İzmir’den
seçildiğini hatırlattı. Şu anda Afyonkarahisar’ın
önde gelen işinsanlarından İbrahim Alimoğlu’nun
EMİB’e başkanlık yaptığını ve EMİB’de
Afyonlular’ın ağırlığı olduğunu belirten Çakmak
“Güç birliği çalışmaları her zaman olumlu yansıyor.
Basın-yayın sektöründe olduğu gibi biz de sek-
törümüzde bunu yaşıyoruz. Örneğin bir ay kadar
önce bizim TÜMMER yönetim kurulu toplantısı
vardı. Ankara'da bizim genel merkezimiz var. Ben
orada da yönetim kurulu üyesiyim. Afyon'da ev
sahipliği yaptık, şehrimize davet ettik. Elazığ'ından,
Diyarbakır'ından, İzmir'inden yani birçok maden-
ciliğin olduğu farklı illerden şehrimize insanlar
geldi ve misafirlerimizi ağırladık. Toplantımızı yap-
tık. Şehrin kültürel yemeklerini yedirdik. Müzemizi
gezdirdik. Böylece şehrin tanıtımı adına da
faaliyetler yapmaya çalışıyoruz.” diye konuştu.
“MİLAYETLER ARTTI, SEKTÖR YAVAŞLADI,

MERMERCİLİK EKTÖRÜ SIKINTIDA”
6 Şubat 2023 tarihinde arka arkaya meydana gelen
Kahramanmaraş merkezli büyük depremler
nedeniyle Afyonkarahisar’da Madencilik Kurultayı
yapma düşüncesini hayata geçiremediklerini
belirten İscehisar Mermerciler Derneği Başkanı
Muharrem Çakmak, “Düzenli olarak her yıl yapılan
madencilik kurultayını Afyon'da yapmayı
düşündük, planladık. Ama depremden sonra ötele-
mek zorunda kaldık. Şu anda sektörümüzde döviz
artışı nedeniyle ihracatçı açısından durum iyi gibi
bakılsa da diğer maliyetlerimiz dövizden daha çok
artıyor. Şu anda mermer sektörü gerçekten sıkıntılı
bir dönemdedir. Genel seçimden bu yana mazot
yüzde yüz oranda zamlandı. Bizin en büyük ana
giderlerimizden birisi de; Elektrik, işçi maliyetleri,
vergiler, harçlar, KDV'ler çok ciddi anlamda arttı.
Yani maliyetlerin aşırı yükselmesiyle birlikte
piyasada da ciddi bir yavaşlama var. Yani hem ihra-
catta hem iç piyasada. Şu anda mermercilik sektörü
biraz önünü göremiyor, tedirgin durumdadır.” şek-
linde konuştu.

“BÜROKRASİ BİZİM KANAYAN YARAMIZ,
BİR TÜRLÜ SORUNLAR BİTMİYOR”

Mermerciler olarak bürokratik sıkıntıları her zaman
yaşadıklarını ifade eden Çakmak, “Bürokratik
sıkıntılar yaşıyoruz, o bizim kanayan yaramız ve bir
türlü bitmiyor. Ben ikinci dönem dernek başkanı
olarak 4’ncü yılımdayım. Dernek Başkanlığı
görevine ilk geldiğimizde biriken sorunlar vardı.
Biz bunları Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’ne kadar
taşıdık. Sayın Cumhurbaşkanımıza çıkamadık.
Ama orada Metin Kıratlı Bey var. Bütün izinlerin
başında olan bir isim. Ona kadar çıktık. Bütün
sorunlarımızı anlattık. Birçok şeyden haberdarlar.

Ama maalesef yeterli bir çözüm bulamadık. Daha
sonraki zamanlarda bizim bölgelerden, sektörden
toplanan sorunlar Ankara'da TÜMMER dediğimiz
üst birlikte biz bu sorunları masaya yatırıyoruz. Bu
birlik Bakanlar Kurulu kararıyla kurulmuş bir bir-
liktir. Devletin de muhatap kabul ettiği bir yer
TÜMMER. Sorunları bu birlikte masaya yatırıy-
oruz. Ne yapabilirizi birlikte tartışıyoruz. Sayın
Bakanlarla da görüşüyoruz, basında da yer alıy-
oruz. Ama maalesef istediğimiz kolaylığı, destekleri
bulamıyoruz. Çok ciddi sorunlarımız var.”
ifadelerini kullandı.

“DEPREMİN PAZAR ANLAMINDA
BÖLGEMİZE ETKİSİ YOK”

Asrın felaketi olarak adlandırılan Kahramanmaraş
merkezli depremlerin Afyonkarahisar’daki iç
pazarı biraz hareketlendirmeye katkı sağlamadığını
belirten Çakmak, şunları kaydetti: “Şu an için iç
pazarın hareketlenmesi gibi deprem felaketinin
farklı bir etkisi çok fazla yoktur. Ama ileride olur
mu bilmiyorum. Ama bölge olarak o bölgedeki fir-
maları kesinlikle artı olarak etkiler. Bilhassa duy-
duğum kadarıyla bölgeye yakın olan bölgelerdeki-
lerin şu anda dolu olduklarını öğrendik. Bizim böl-
gemize çok fazla bir etkisi yoktur.”

“5 YILDIZLI OTEL SAYISININ ARTIŞI
MERMER İSTİHDAMINI ETKİLEDİ”

İstihdam konusunda personel eksiliği sorununun
çoğalarak devam ettiğini dile getiren İscehisar
Mermerciler Derneği Başkanı Muharrem Çakmak,
sözlerini şöyle sürdürdü: “Personel eksiliği istih-
dam sorunumuz çoğalarak devam etmektedir. En
büyük sıkıntılarımızdan birisi maliyet artışları, ikin-
cisi de personel sıkıntısıdır. Her geçen gün personel
bulmakta zorlanıyoruz. İleriye baktığımızda ileriki
yıllarda daha çok zorlanacağımızı görüyoruz.
Çözümü bayan işçileri istihdama katmakta görüyo-
rum. Şu anda kısmen firmalarımız buna başladılar.
Şimdilik başka bir çözüm yoktur. Sektörümüzde
ödediğimiz ücretler asgari ücretin üzerindedir. Ona
rağmen son yıllarda mermer sektörü artık biraz
daha tercih edilmemeye başlandı. Sebebi mermer
sektörü çok ağır veya riskli olmasa bile, ağır ve
riskli işler grubuna girdiği için işte bir de çalışma
esnasında, fabrikada makineler suyla çalışıyor.
Çalışanların üzeri ıslanıyor v.s. Tüm bu nedenlerle
daha kolay işlere yönelmeye başladılar. Ben bizim
mermer sektörü istihdamına Afyon’da çoğalan otel-
lerin etki ettiğini düşünüyorum. Afyon'da beş yıldı-
zlı otellerimiz malum çoğaldılar. Çoğalması da
gerekiyor. Gurur da duyuyoruz. Ama her bir otelde
350 tane çalışan var. Adam, mermer fabrikasında
çalışacağına o tür yerlerde çalışmayı tercih ediyor.
Onun da etkisi var. Mermerciler olarak gerekli
işlemleri yapıyoruz. Hatta tekrar müracaatlar
yapıyoruz. Red cevabı verilen ruhsatlar var. Hiçbir
gerekçe de göstermiyor. ‘Görünen lüzum üzerine.’
deniliyor. Red cevabını alan adam belki 15 sene o
ocağı ocak etmek için uğraştı. Belki ondan sonra
para kazanacak.” >İBRAHİM ARTIÇ
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EmniyetMüdürüAliTemiziçinvedagecesi
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü görevini 3 yıldır sürdüren ve geçtiğimiz günlerde açıklanan Cumhurbaşkanlığı
Kararnamesi ile Emniyet Genel Müdürlüğü emrine atanan İl Emniyet Müdürü Ali Temiz için veda gecesi düzenlendi.

Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürü Ali Temiz 3 yıldır kentin
huzur ve asayişini sağlamak için
gece gündüz görevini sürdürüyor.
Geçtiğimiz günlerde açıklanan
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile
Emniyet Genel Müdürlüğü emrine
atanan Ali Temiz için veda pro-
gramı düzenlendi. Programa
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı
sıra milletvekilleri, vali yardım-
cıları, daire müdürleri ve çok sayı-
da davetli katıldı. Vali Yiğitbaşı, 3
yıldır yürüttüğü başarılı çalışmalar
için Müdür Ali Temiz'e teşekkür
etti. >>MEVLÜT TINAS

Şehidin şahadet belgesi ailesine teslim edildi

Afyonkarahisar’ın Sultandağı İlçe Jandarma
Komutanlığında görevli Jandarma Astsubay
Kıdemli Çavuş Mustafa Tatlı, Konya-
Afyonkarahisar kara yolunda meydana gelen
kazada emniyet tedbirleri aldığı sırada kamyo-
netin çarpması sonucu şehit olmuştu. Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı, şehit ailesini ziyaret
etti. Ziyarette Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanı Albay Yılmaz Kırgel de hazır bulun-
du. Vali Yiğitbaşı, şehit ailesi ile görüşerek,
şehadet belgesini takdim etti.
>>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Afyon-Konya karayolunda meydana gelen trafik kazasına

müdahale ederken başka bir aracın çarpması sonucu şehit
olan Astsubay Kıdemli Çavuş Mustafa Tatlı'nın ailesini

ziyaret ederek şehadet belgesini takdim etti.

Sandıklı’da polisten motosiklet denetimi
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde polis tarafından
motosiklete yönelik trafik denetimi gerçekleştirildi.

Sandıklı İlçe Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekip-
leri araç ve ağırlıklı
olarak motosiklet sürücü-
lerine yönelik evrak,
kask ve trafiğe uygunluk
denetimi yaptı. 120
motosikletin kontrol
edildiği uygulamada,
trafiğe uygun olmayan
motosikletler trafikten
men edildi. Ekiplerin
ilçede trafik denetimleri-
ni belli aralıklarla
sürdüreceği belirtildi.
>>İHA

“Devlete ait atıl araziler, depremzedelere bedelsiz
konut imkanları için değerlendirilebilir”

İnşaat sektörü temsilcisi Arif Tarım, “Türkiye, deprem riski yüksek
bir ülke olması nedeniyle bu tür afetlere hazırlıklı olmalı ve

depremzedelerin yaşamını kolaylaştıracak çözümler üretmelidir” dedi.
6 Şubat depremi ile Türkiye büyük bir yara aldı.
İÇEGE İnşaat Taahhüt Altyapı Danışmanlık'ın
sahibi Arif Tarım, depremin vurduğu illerde,
devlete ait arazilerin bedelsiz olarak
depremzedelere tahsis edilmesi gerektiğini vurgu-
ladı. Bu adımın, depremzedelerin yeni konut
ihtiyaçlarını karşılamak için önemli bir fırsat sun-
abileceğini vurgulayan Tarım, "Türkiye’de konut

yapımının en büyük maliyeti arsa maliyeti.
Devletin elinde ve üretim için kullanılmayan atıl
araziler, yeni şehirleşme merkezleri olarak düzen-
lenerek depreme dayanıklı konutların inşasında
kullanılabilir. Yeni konutlar TOKİ eliyle çok uygun
maliyetlere yapılabilir" şeklinde konuştu.
Afetzedeler için daha uygun fiyatlı konutların inşa
edilmesinin mümkün hale geleceğini aktaran
Tarım, sadece depremzedeler için değil, ev sahibi
olmayan tüm vatandaşlar için bu yöntemin uygu-
lanabileceğini belirtti. Tarım, şu öneride bulundu:
"Devlete ait ve kullanılmayan araziler bedelsiz
olarak depremzedelere tahsis edilmeli ve yeni
şehirleşme merkezleri oluşturulmalı. Türkiye’nin
deprem ülkesi olduğu da göz önünde bulundurul-
duğunda depreme dayanıklı, düşük katlı yeni
binaların, atıl olarak bekleyen devlete ait arazilere
yapılması önemli bir öneri olarak değerlendiriliyor.
Bu bölgelerde modern ve depreme dayanıklı
konutlar inşa edilerek, depremzedelerin barınma
ihtiyacı karşılanabilir. Ayrıca, yeni mahallelerin
kurulmasıyla birlikte buralarda yaşayan vatan-
daşlar da sosyal ve altyapı açısından daha iyi bir
yaşam standardına kavuşabilir. Önerimiz, sadece
depremzedeler için değil, aynı zamanda konut
ihtiyacı olan geniş kitlelere yönelik de önemli bir
çözüm sunuyor." >>İHA

Sandıklı’da arpa ve
buğday alımı sürüyor

Afyonkarahisar’ın Sandıklı Toprak Mahsulleri Ofisinin
Sandıklı, Kızılören ve Hocalar ilçe merkez ve köylerinde
ki üreticilerden arpa ve buğday alımı devam ediyor.
Yaklaşık bir ay önce arpa alımı ile başlayan çalışmalar
çerçevesinde üreticilerden arpa ve buğday alımı hızla
devam ediyor. Günlük 500 tona yakın alım yapan
Sandıklı Toprak Mahsulleri Ofisi kendi bünyesinde ki
siloların dolması ile birlikte Sandıklı-Hocalar karayolu
üzerinde ki açık ceza evinin bahçesi kiralanarak burada
alımlara devam edildi. Şuana kadar 10 bin tona yakın
arpa ve buğday alımı yapıldığı ve alımların hiçbir üreti-
ci kalmadan alımların devam edeceği öğrenildi. >>İHA
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee  kkaall,,  
iiççeerrsseenn  bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

Uzmanı uyardı “Göz alerjisi ile 
göz enfeksiyonunu karıştırmayın”

Göz Hastalıkları Uzmanı Dr. Tolga Yüksel, göz alerjisi (alerjik konjonktivit) ile göz enfeksiyonunun (konjotktivit)
benzer belirtiler gösteren rahatsızlıklar olduğunu söyledi. Benzer belirtilere sahip olsalar da bu iki rahatsızlığın 

farklı tıbbi nedenlere dayanan farklı durumlar olduğunu kaydeden Dr. Yüksel, “Hastalığın hangisi olduğunu anlamak
ve enfeksiyon ile alerji arasındaki farkı ayırt etmek göz doktorunun mikroskopla muayenesiyle mümkündür” dedi.

Dr. Yüksel, belirtileri açısından birbirine
benzeyen gözün enfeksiyon ve alerjik
(konjonktivit) sorunlarına dikkat çekerek,

farkının nasıl anlaşılabileceği konusunda bilgi
verdi. Yüksel, “Göz enfeksiyonunun en yaygın
belirtileri gözlerde kızarıklık, yanma, kaşıntı,
sulanma, hassasiyet ve göz kapaklarının
çevresinde kabuklanma veya akıntıdır.
Konjonktivit, virüsler, bakteriler, mantarlar, aler-
jenler ve diğer iritanlar nedeniyle oluşabilir.
Bulaşıcı olduğu için, özellikle virüsler ve bakteril-
er nedeniyle meydana gelen konjonktivit diğer
insanlara yayılabilir. Göz alerjisi veya tıbbi adıyla
alerjik konjonktivit oldukça sık görülen bir
hastalıktır, diğer konjonktivitlerin aksine kişiden
kişiye yayılmaz. Gözde kızarıklık, kaşıntı ve
sulanma en önemli belirtileridir. Kaşıntı yoksa
alerji düşünülmemelidir. Göz alerjisi diğer alerjik
hastalıklarda olduğu gibi genetik özellikler ve
çevre etkileşimi rol oynamaktadır. Sıklıkla vücut-
taki diğer alerjik durumlarla birlikte görülür.
Çocuklarda ve adölesan çağında daha sık
görülmektedir. Daha ileri yaşlarda görülme sık-
lığı giderek azalır” diye konuştu.

“Mikroskopla muayene gerekir”
Göz alerjisine neden olan potansiyel alerjen
maddelerinin polen, hayvan tüyü, kimyasal
kokular, ev tozları ve küf olduğunu ifade eden
Dr. Yüksel, “Eğer konjonktivit polenlerden
kaynaklanıyorsa genellikle mevsimseldir.
Alerjik neden hayvan tüyü, küf ve toz ise
bazen alerjik krize neden olabilir. Bazı kişil-
erde belirli göz damlalarına veya kontakt lens
solüsyonlarına karşı da alerjik konjonktivit
gelişebilir. Alerjik konjonktivit başka göz
hastalıklarıyla benzer belirtileri paylaştığı için
doğru tanının konulması önemlidir. Örneğin
göz alerjisi ile göz enfeksiyonu benzer belir-
tilere sahip, ancak farklı tıbbi nedenlere
dayanan farklı durumlardır. Hastalığın hangisi
olduğunu anlamak ve enfeksiyon ile alerji
arasındaki farkı ayırt etmek göz doktorunun
mikroskopla muayenesiyle mümkündür.
Muayenede gözde kızarıklığın yanı sıra gözka-
pağının içinde alerjik konjonktivit nedeniyle
oluşan kabarıklıklar tespit edilir. Tedavide
temel prensip alerjiye neden olan etkenden
uzak durmaktır” ifadelerini kullandı.>>İHA

Ozon tedavisinin dünyada ve tıpta günden
güne çok daha önemli yer edinen bir tedavi
yöntemi olduğunu söyleyen Dr. Türkan

Tünerir, “Ozon tedavisi, medikal ozon gazının
hastalıkları iyileştirmek veya tedaviye destek olmak
amacıyla kullanılmasıdır. Ozon tedavisi önceleri
diyabetik ayak yaraları ile iyileşmeyen yaralarda
uygulanmış ve şaşırtıcı iyileştirme özelliğinin
keşfedilmesiyle tıpta yaygın olarak kullanılmaya
başlanmıştır. Dünyada ve tıpta günden güne çok
daha önemli yer edinen Medikal Ozon gazı medikal
ozon cihazlarında saf oksijenden üretilmektedir.
Ozon tedavisi hiçbir ilacın sahip olmadığı kadar
geniş bir uygulama alanına sahiptir. Yan etkisi
olmayan ozon tedavisi bebeklerden yaşlılara kadar
herkese uygulanabilir. Yan etkisi olmadığı gibi ilaç
etkileşimi de yoktur. Bu nedenle pratik ve yararlı bir
doğal tedavi yöntemidir. Ozon tedavisi alternatif bir
tedavi değil, tamamlayıcı bir tedavidir" dedi. Bu
tedavi yönteminin etkili bir detoks sistemi olduğunu
ifade eden Tünerir, “Vücudumuzda gün içinde
besinlerin sindirimi gibi binlerce metabolik olay
gerçekleşir ve bu metabolik olaylar sonucunda
yararlı elementler ile enerji üretiminin yanısıra
metabolik atıklar da oluşur. Vücudumuzda biriken
bu atıklar erken yaşlarda ter, idrar ve dışkı yoluyla
vücuttan rahatlıkla atılabilirken, ileri yaşlarda bu
atıkların atılımı kolay olmayabilir. Ayrıca sigara,
ilaçlar, radyasyon, aşırı beslenme, yaşlanma ve
çevre kirliliği gibi vücudumuz için zararlı çeşitli

toksinler giderek artar. Vücudumuz bu oksidan
toksinlere karşı 'anti-oksidan sistem' adı verilen
kendi doğal savunma sistemini kullanarak savaşır
ve bu toksinleri yok etmeye, vücudumuzdan uzak-
laştırmaya çalışır. Ancak bu sınırlı anti-oksidan sis-
temimiz ilerleyen yaş ve hastalık gibi durumlarda
yeterince çalışmadığında ya da vücudumuzdaki
toksin yükü fazla oluğunda toksinlerle baş edemez
ve toksinler hücre ile dokularımızda birikerek hasar-
lar oluşturur. Sonuçta vücudumuzdaki enerji akışı
engellenir ve beyinden başlarsak yorgunluk, halsiz-
lik, huzursuzluk, depresif belirtiler, bağırsaklarda
tembellik ve dışkılama bozuklukları, deride egzama,
deri kuruluğu ve deri yaşlanması, eklemlerde
kireçlenme ve fibromyalji adı verilen yaygın kas
ağrıları gibi sorunlar ortaya çıkar. Bu enerji dağılımı
onarılırsa bütün bu sorunlarda önemli seviyede
iyileşme sağlanabilir. Ozon tedavisi bu iyileşmeyi
sağlar. Ozon tedavisi etkili bir 'detoks' yöntemidir"
şeklinde konuştu.

DIYABET HASTALIĞINDA 
OZON TEDAVISI IYILEŞTIRIYOR

Ozon tedavisinin vücudun hastalıklara karşı
direncini arttırdığını belirten Tünerir, konuşması-
na şöyle devam etti: ”Ozon tedavisi vücudu-
muzun anti-oksidan sistemini uyararak ve tüm
vücutta bir alarm reaksiyonuna neden olarak

vücudu hastalıklar karşısında güçlendirir. Ozon
uygulamasından sonra vücut bu uyarıya cevap
olarak, vücudun bağışıklık hücrelerini ve diğer
koruyucu özel habercileri üretir. Bunu takiben
uyarılan bütün bağışıklık sistemi zincirleme bir şek-
ilde diğer bağışıklık hücrelerini haberdar ederler ve
hastalıklara karşı direnci arttırırlar. Kanda oksijen
taşıyan kırmızı kan hücrelerinin, ihtiyacı olan doku-
lara daha fazla oksijen bırakmasına yardımcı olur.
Bu sayede her tür zor iyileşen yaralar, damar
tıkanıklığı ve dolaşım bozukluklarından kay-
naklanan 'yeterli kanlanamama' kaynaklı sorunların
çözümünde büyük bir yardımcıdır. Ayrıca ozonun
kan kolesterol, kan şekeri ve HbA1C'yi düşürücü
etkileri vardır. Ozonun gerek kan hücrelerinin
metabolizma artışına bağlı genel iyilik hali ve
gerekse hücre yenileyici özelliğinden dolayı, hem
anti-aging olarak yaşlanmanın etkilerini azaltıcı hem
de fiziksel performansı arttırıcı etkilerinden dolayı,
sporcularda ve iş yaşamanın getirdiği stres, zihinsel
ve bedensel yorgunlukta tedavi edici olarak yaygın
kullanılmaktadır."

OZON TEDAVISI  NASIL UYGULANIR?
Tedavinin uygulanması hakkında bilgi veren Tünerir,
“Ozon tedavisi, yararları bilimsel olarak yüzlerce
çalışmayla kanıtlanmış etkili bir yöntemdir. Ozon ter-
apinin en önemli özelliği, hastaya ve hastalığa özgü
olmak üzere vücuda farklı yollarla ve farklı dozlarda
verilebilmesidir. Ozon vücuda farklı yöntemlerle

uygulanmaktadır. Major yöntem, ozon uygula-
masının en yaygın şeklidir. Hastadan kan alınarak,
dozu belirlenmiş ozonla karıştırıldıktan sonra tekrar
kişiye geri verilmesi şeklinde uygulanır. Minor yön-
tem, hastadan alınan kan, belirlenmiş dozda ozonla
karıştırılarak kas içine enjekte edilir. Subkutan'da
Belirlenmiş doz ve hacimdeki ozon gazı ince uçlu bir
iğne ile cilt altına enjekte edilir. Vücut boşluklarına
ozon gazı verilmesi, Rektal (Makat) yoluyla, vajinal
ve kulak yoluna püskürtme ile yapılır. Eklem içine
ozon gazı verilmesi, eklem rahatsızlıklarında uygun
bir iğne ile belirli dozda ozon gazının eklem içine
verilmesidir. Ozonlanmış ürünlerin kullanılması,
ozonlu su, ozonlu yağ gibi ozonlanmış sıvıların hari-
cen sürülmesi şeklinde uygulanır. Ozon sauna
uygulamaları, transdermal ve ısı artırarak, cildin
nemlendirilmesi sonucunda buharlı bir ortamda tüm
cilde ozon emdirilmesi yöntemidir. Bu uygulamalar-
dan biri veya birkaçı hastaya veya hastalığa göre
seçilerek uygulanır“ diye konuştu.>>İHA

Ozon tedavisi ile gelen sağlık
Dr. Türkan Tünerir, 'Ozon Tedavisi' hakkında bilgi verdi.
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“Milletimizin sözünü dinliyoruz”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim Yurdunuseven

Bolvadin’e çıkarma yaptı. İlçede ayak basmadık yer bırakmayan
Yurdunuseven yaptığı açıklamada “Biz milletimizin sözünü

dinleyen bir iktidar olma özelliğine sahibiz. Bu yüzden milletimiz
bize ne diyorsa onu yapıyor ve yapmayı sürdürüyoruz” dedi.

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili
İbrahim Yurdunuseven
Bolvadin’de ziyaretlerde bulun-

du.  Ak Parti İlçe Başkanı Hasan Topçu ve
İGM üyeleri ile beraber Bolvadin
Belediye Başkanı Fatih Kayacan'ı ziyaret
ederek, devam eden belediye çalışmaları
hakkında bilgi aldı. Daha sonra Gençlik
Merkezi yapılacağı alanı inceleyip yetk-
ililerden bilgi aldı. Yurdunuseven
buradan da Bolvadin’in yeni meydanı ve
belediye binası şantiye alanını inceledi.
Konferans Merkezi inşaatını da inceleyen
Yurdunuseven 75 yataklı Devlet
Hastanesi şantiyesinin son durumunu
yerinde gördü, yetkililerden bilgi aldı.
2023 yıl sonuna kadar faaliyete geçmesi
planlanan Bolvadin ve çevresinin elektrik
enerji sorunun çözecek olan 154 KVolt
enerji üretecek Bolvadin Trafo
Merkezi’ne geçen Yurdunuseven daha

sonra Dişli ve Özburun kasabalarını da
ziyaret etti. 

“MİLLETİMİZ NE 
DİYORSA YAPIYORUZ”

Yurdunuseven burada yaptığı açıklama-

da “AK Parti hükümetleri olarak yatırım-
larımızı sadece bir noktaya il merkezler-
ine değil, ilçelerimize, beldelerimize ve
hatta köylerimize yayarak  vatan-
daşlarımızın hizmetine sunuyoruz.
Burada Bolvadin ilçemiz de bunun en
güzel örneğini sergiliyor. İlçemize
yapılan yatırım ve hizmetler Bolvadinli
hemşehrilerimize daha iyi kamu hizmeti
sunmayı amaçlamaktadır. Bu hizmetler,
vatandaşlarımıza verdiğimiz değerin
aynasıdır. Biz iktidara geldiğimiz günden
bugüne Cumhurbaşkanımızın ifade ettiği
üzere “yeter söz milletindir” anlayışı ile
hareket etmiş, milletimizin sözünü
dinleyen bir iktidar olma özelliğine
sahibiz. Bu yüzden milletimiz bize ne diy-
orsa onu yapıyor ve yapmayı sürdürüy-
oruz” dedi.   >>KADER KAYA

Afyon Eğitim Vakfı, eğitim
ile sanatı buluşturuyor

Afyonkarahisarlı, ihtiyaç sahibi ve başarılı 
öğrencilerin eğitim hayatlarına önemli katkılar
sağlayan  Afyon Eğitim Vakfı, 12 Ağustos ve 2-3

Eylül’de  önemli sanat faaliyetlerine imza atacak. 

Afyon Eğitim Vakfı, ihtiyaç sahibi ve
başarılı Afyonkarahisarlı öğrencilerin
eğitim hayatlarına sağladığı katkının
yanı sıra sanat faaliyetlerine verdiği
destekle de öne çıkıyor. AEV, bu kap-
samda 12 Ağustos ve 2-3 Eylül 2023 tar-
ihlerinde, Afyonkarahisar’ın kültür-
sanat dünyasını bir araya getirecek.
Hakan Yılmaz, Rıfat Yağmur, Muzaffer
Uyan ve Erdem Özkan’ın ortak çalış-
ması “Gel, Kal, Dön, Ol” isimli
Afyonkarahisar Doğa Belgeseli’nin gös-
terimi, 12 Ağustos 2023’te, saat 17’de
Afium Alışveriş Merkezi’ndeki
Cinemovie’de gösterilecek aynı zaman-
da fotoğraf sanatçısı olan Yılmaz’ın
‘Afyon’da Gökyüzü’ resimleri de

sergilenecek; 2-3 Eylül 2023 tarihlerinde
de Dünya Motokros Şampiyonası ve
Motofest’in düzenlendiği Afyon Motor
Sporları Merkezi’nde de resim sergisi
tekrar gerçekleştirilecek. Belgesel göster-
imleri ile birlikte Hakan Yılmaz’ın
‘Afyon’da Gökyüzü’ isimli kişisel sergisi
de sanatseverlerle buluşacak. Belgesel
gösterimi ve fotoğraf sergisine katılacak
sanatseverler, Afyonkarahisar’ın gizemli
yönlerini keşfetme imkanını bulacaklar.
Afyon Eğitim Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı Hüsnü Serteser ile Afyon Eğitim
Vakfı Yönetim Kurulu İkinci Başkanı
Burhanettin Çoban, tüm sanatseverleri
belgesel gösterimlerine ve sergi ziyaret-
lerine davet etti. >>TUĞRUL ŞAHİN

Kermese katılım yoğun oldu
Afyonkarahisar Emirdağ ilçesine bağlı Güveççi
köyünde düzenlenen kermese katılı yoğun oldu.  

Emirdağ bağlı Güveççi köyünde,
Güveççi Köyü Güzelleştirme Derneği
tarafından düzenlenen kermese ilçe
Kaymakam Osman Bilici’nin yanı sıra
çok sayıda vatandaş katıldı.  Katılımcılar
ve dernek üyeleri ileri ile bir araya gelen
Bilici, onlarla tek tek ilgilenerek sohbet
etti. Kaymakam Bilici, vatandaşlarımızla
bir arada olmaktan mutlu olduğunu dile
getirerek, bu tip etkinliklerin köyü katkı
sağlayacağına dikkat çekti.
>>MEVLÜT TINAS 

Park Afyon AVM’de
‘kahve festivali’ başlıyor
Enfes kahve aromalarını, eğlenceyi ve müziği bir araya getiren etkinliklerden biri olan
Afyon Kahve Festivali’nin ikincisi, 11-12-13 Ağustos tarihleri arasında ECE Türkiye
tarafından yönetilen, Park Afyon AVM'de düzenlenecek. Etkileyici bir atmosfere ve
unutulmaz anlara ev sahipliği yapacak olan Park Afyon AVM, tüm ziyaretçilerini Afyon
Kahve Festivali’ne davet ediyor. Ziyaretçilerine alışverişin dışında deneyimler de
sunan şehrin buluşma noktası Park Afyon AVM, kahve tutkunları ve eğlence arayan-
lar için 11-12-13 Ağustos tarihleri arasında Afyon Kahve Festivali’ne ev sahipliği yap-
maya hazırlanıyor. 11 Ağustos’ta Retrobüs nostaljik şarkılarla ziyaretçileri geçmişe
götürürken, 12 Ağustos’ta Necati ve Saykolar sahne performanslarıyla unutulmaz bir
müzik şöleni sunacak. 13 Ağustos’ta ise rock müziğin sevilen seslerinden Fatma
Turgut, güçlü sesiyle dinleyicilere unutulmaz bir gece yaşatacak. >>İHA

Tandırdan sıçrayan alevler
iki ev ve samanlığı yaktı

Afyonkarahisar’da tandır
sıçrayan ateşten çıkan
yangında 2 ev zarar görürken,
yüzlerce saman balyası ise
yandı. Ölen ya da yaralananın
olmadığı olayda büyük çapta
maddi hasar meydana geldi.

Olay, Bolvadin ilçesine bağlı Özburun beldesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, N.Y., isimli şahsın
evinin bahçesindeki tandırda ekmek pişirildiği esnada
etrafa ateş sıçradı. Alevler kısa süre ev ile birlikte C.Y.,
isimli şahsın samanlık ve evini sardı. Olayın ardından
çevredekilerin haber vermesi ile bölgeye çok sayıda itfaiye
ekibi sevk edildi. İhbar üzerine olay yerine gelen ekipler
hızlı bir şekilde yangına müdahale ederek alevleri kontrol
altına aldı. İş makinelerinin de destek verdiği söndürme
çalışmalarında yangın yaklaşık 2 saatlik müdahale sonrası
söndürüldü. Olayda ölen ya da yaralanan olmazken
yüzlerce saman balyası yandı. Yangın sonrası iki ev ile bir-
likte samanlıkta ciddi miktarda maddi hasar meydana
geldi. >>İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Ülkemizin kalkınma kervanını
yürütmeye odaklanırken, maşaları ve sahiplerini ise
kendi kinleriyle baş başa bırakıyoruz”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Akbelen'de yaşananlara
ilişkin, "Biz çevreci görünümlü marjinallere aldırmıyor, sadece işimize

bakıyoruz. Ülkemizin kalkınma kervanını yürütmeye odaklanırken,
maşaları ve sahiplerini ise kendi kinleriyle baş başa bırakıyoruz” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Kabine Toplantısı'nın ardından "Millete
Sesleniş" konuşması gerçekleştirdi. Küresel

ekonomide ve bölgede yaşanan çeşitli sıkıntılara
rağmen Türkiye’nin hedeflerine doğru emin adım-
larla ilerlediğini ifade eden Erdoğan, ”Sözlerimin
hemen başında Kocaeli Derince Limanı mevkiinde
TMO silosunda meydana gelen patlamada
yaralanan kardeşlerimize acil şifalar diliyorum.
Kocaelili vatandaşlarıma geçmiş olsun dileklerimi
iletiyorum. Önümüze çıkan engellere aldırmadan,
zorluklar karşısında pes etmeden ülkemiz için eser
ve hizmet üretmeyi sürdürüyoruz. 21 yılı iktidarda
olmak üzere 40 yılı aşan siyasi hayatımızda, mensu-
bu olmaktan iftihar ettiğimiz milletimize hizmetten
başka hiçbir gaye gütmedik. Hep daha fazla çalıştık,
daha fazla koşturduk. Menzile kilitlenmiş ok misali
gözümüzü ufuktan bir an olsun ayırmadık. İçinde
bulunduğumuz şartlar ne olursa olsun zaman biz-
den yanadır, zaman Türkiye’den ve Türk mil-
letinden yanadır diyerek yolumuza devam ediy-
oruz” dedi. Türkiye’nin önünde açılan tarihi fırsat
penceresini değerlendirmekte kararlı olduklarının
altını çizen Erdoğan, Türkiye’nin asırlar sonra ilk
defa küresel sistemin en üst ligine yükselme imkanı
elde ettiğini belirterek, ”Cumhuriyetimizin ikinci
asrının dünyada Türkiye Yüzyılı olmasının önünde
hiçbir mani görmüyoruz. Hükümet olarak bu kutlu
yürüyüşe liderlik edecek iradeye, vizyona, tecrüb-
eye, hazırlığa, enerjiye sahibiz. Millet olarak bu hay-
ali gerçeğe dönüştürecek güce, kapasiteye, imkana,
inanca da sahibiz. Devlet olarak bu hedefi gerçek-
leştirecek altyapıya ve potansiyele fazlasıyla
sahibiz. Yeter ki birliğimize beraberliğimize,
kardeşliğimize sıkı sıkıya sarılalım. Geçmişteki tüm
kayıplarımızın gerisinde tefrika, tüm kazanım-
larımızın altında birlik beraberlik olduğunun bil-
incindeyiz. Nitekim ülke ve millet olarak ne zaman
atağa kalksak hemen milli birliğimize, toprak
bütünlüğümüz, bin yıllık kardeşliğimize kast
edildiğini görüyoruz. Son 10 yılıdır aynı oyunun
aynı kirli tuzakların sayısız örneğini hep beraber
yaşadık” dedi. Türkiye’nin Gezi olaylarından 15
Temmuz ihanetine kadar nice saldırıyı akamete
uğrattığını belirten Erdoğan, Akbelen ile ilgili açık-
lamada bulunarak, ”Hamdolsun milletimiz
geçmişten çıkardığı dersler sayesinde adım adım
Türkiye Yüzyılı'nın temellerini atmış, duvarlarını
yükseltmiş, çatısını çatmıştır. Birileri aynı senary-
oları farklı kılıflarla sürekli ve ısrarlı bir şekilde
yeniden sahnelemeye çalışsa da artık kimse bu
oyuna gelmiyor. Bunun son örneklerinden biri,
ülkemizin en önemli elektrik üretim tesislerinden
olan Kemerköy Termik Santrali'nin yeni kömür üre-
tim sahasıyla ilgili çalışmaları engelleme gayret-
leridir. Güney Ege’de kullanılan elektriğin
neredeyse 3’te 2’sini üreten bu santral ülke
ekonomisine yıllık 1 milyar dolar civarında katkı
sağlıyor. Özelleştirme sonrası verimi yüzde 50’den
fazla artan termik santral ülkemiz için önemli bir
milli değer konumundadır. Santralin mevcut
kömür kaynağı tükenme noktasına geldiği için yeni
kömür havzalarıyla üretime devam etmesi gerekiy-
ordu. Kömür santralleri Rusya-Ukrayna savaşının
ardından başlayan krizle birlikte Avrupa
ülkelerinin tekrar en önemli enerji kaynağı haline
geldi. Almanya ve Fransa başta olmak üzere hiçbir
yerde elektrik üretimi için kömür üretimi artışı
sorun teşkil etmezken, ülkemizde yürütülen kam-
panyaları ağaç sevgisi veya çevre hassasiyetiyle
izah edemeyeceğimiz bir gerçektir. Kendilerine
destek vermeye giden muhalefet temsilcilerine bile
en ağır hakaretleri etmekten çekinmeyen eylemci
profili, amacın üzüm yemek değil, bağcı dövmek
olduğunu ortaya koymaktadır. Kömür çıkartılacak
alanda kesilecek ağaçların kat be kat fazlası üzeri
kapatılan sahalara ve diğer alanlara dikilerek,
ülkemizin orman varlığı artışına katkı sağlandığı
ilgili kurumlar tarafından defalarca açıklanmıştır”
dedi. Son 21 yılda Türkiye’nin toplamda 6 milyar
572 milyon fidanı toprakla buluşturarak kırılması
zor bir rekora imza attığını aktaran Erdoğan, ”2023
sonu için hedefimiz 30 milyon fidan daha dikerek,
bu rakamı 7 milyara yükseltmektir. Tek gayesi
ülkenin ve milletin kalkınmasına, büyümesine,
gelişmesine takoz koymak olanların tüm bu
hakikatlerle ilgilenmediğini çok iyi biliyoruz. Biz
çevreci görünümlü marjinallere aldırmıyor, sadece
işimize bakıyoruz. Ülkemizin kalkınma kervanını

yürütmeye odaklanırken, maşaları ve sahiplerini ise
kendi kinleriyle baş başa bırakıyoruz. Buradan ana
muhalefet partisinin başına sesleniyorum; Muğla
Belediyesi onların yönetiminde. Buradan soruyo-
rum, acaba bugüne kadar ne kadar zeytin ağacı,
fidanı diktiniz veya kızılağaç diktiniz? Ne kadar
ağaç diktiniz, çıkın rakamını açıklayın. Bir tane ağaç
diktik diyemezler. Biz AK Parti iktidarı olarak
geldiğimizden bu yana milyonlar değil milyarları
aşan ağaç dikimleri yaptık. Zeytin ağaçlarını, fidan-
larını diktik. Yurt içinde mankurtlar ve yurt dışın-
daki azılı düşmanlarımız tarafından ülkemiz aley-
hinde yürütülen yalan ve iftira kampanyalarının
gerisindeki sinsi strateji her gün biraz daha çöküy-
or. Aynı karanlık stratejinin tezahürü taktiklerin
bitip tükenmeyeceği anlaşılıyor. Muhalefet
görünümlü operasyon aygıtlarının medyada, sosyal
medyada, kendilerini rahat hissettikleri kimi
kamusal alanlarda sergiledikleri provokatif söz ve
davranışların çoğu bu gayeye matuftur.
Başaramadınız, başaramayacaksınız. Geçici veya
dönemsel sıkıntıların yol açtığı parçalı bulutlu
havalara güvenerek fitne yelkenlerini şişirmek
isteyenler her zaman olduğu gibi yine hüsrana
uğrayacaklardır. Hiçbir emek sarf etmeden hiçbir
çözüm üretmeden hiçbir program ortaya koymadan
sadece insanlarımızın dertleri ve umutlarını
istismar ederek hayallere dalanlar kabusla uyan-
maya mahkumdur” ifadelerini kullandı.

"HER GÜN BIR ADAY DAHA ÇIKIYOR"
“Son iki aydır yaşadığımız, her gün karşılaştığımız
her olay milletimizin verilmiş sadakası olduğunu
ortaya koyuyor” diyen Erdoğan, ”Seçimlerin
üzerinden 72 gün geçmesine rağmen muhalefet
cenahı sandıkta tecelli eden iradeyi halen kabullen-
miyor. Her gün bir aday daha çıkıyor. Ya bitmeye-
cek sizin adaylarınız, siz çıkarmaya devam edin. Bu
millet kimi nereye oturtacağını gayet iyi biliyor.
Kavganın, skandalın, kapalı kapılar ardında ittifak
ortaklarından bile habersiz yapılan kirli pazarlık-
ların ardı arkası hiç kesilmiyor. Vergi uzmanı
oldukları için, matematiği çok iyi bildikleri için 38-
39 tane milletvekilliğini yavrucuklara dağıtıyorlar
ondan sonra da eyvah yalnız kaldık diyorlar. Halil
İbrahim Sofrası diyerek aylarca millete pazarladık-
ları masada, seçimden beri çeşitli ayak oyunlarıyla
birbirlerini yemekle meşguller. Türkiye’nin en
büyük talihsizliği maalesef iş bilmez, vizyonsuz,
ufuksuz ve basiret yoksunu bir muhalefet zih-
niyetine sahip olmasıdır. Biz bugünkü sorunları
çözecek, yarınlarımızı daha güçlü hale getirecek
çalışmalar peşinde koşarken, kendi bireysel hırsları
için adeta birbirlerini gırtlaklayanların bencilliği
asla unutulmayacaktır. İnşallah ileride bugünleri
nice tümsekten biri olarak hatırlayacağız” değer-
lendirmesinde bulundu. Vatandaşlara hitap eden
Erdoğan, “Aziz milletim bugün sizlerle hasbihal
edelim. Buradan işçisinden memuruna, emeklisin-
den esnafına ve çiftçisine kadar sabit ve dar gelirli
her bir vatandaşımıza sesleniyorum. Sanayicisinden

KOBİ’sine, ihracatçısından teknoloji
geliştiren girişimcisine kadar ülkesinin
kalkınması için emek veren herkese
sesleniyorum. Öğrencisinden ev
hanımına tüm kardeşlerime sesleniyo-
rum. İnsanlar gibi devletlerin de hayat-
larında dalgalanmalar, inişler çıkışlar,
darlıklar bolluklar olabilir. Hem içeride
ardı ardına yaşadığımız badirelerin
hem bölgesel ve küresel krizlerin hem
de kendi sosyal bünyemize has bir-
takım sorunların yol açtığı sıkıntıların
hepsi de gelip geçicidir. Türkiye’nin
gücü de, imkanları da, potansiyeli de
geçmişle mukayese edilemeyecek dere-
cede büyüktür. Ayaklarımızın altında-
ki çakıl taşlarının bizim dikkatimizi
önümüzdeki deryadan uzaklaştırmasına izin ver-
memeliyiz. Bu kritik dönemde hep birlikte yap-
mamız gereken şey ülkenin milli çıkarlarını,
ülkenin ortak menfaatlerini, evlatlarımızın geleceği-
ni küçük beklenti ve endişelerin önüne koymaktır”
dedi. Yaşanan sıkıntıların üstesinden birlik ve
beraberlikle gelineceğini ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”Emin olun bunu
başardığımızda önümüzde kimse duramaz.
Deprem yaralarını sarmak için 104 milyar dolara mı
ihtiyacımız var? Şayet bu dediğim şekilde hareket
ederek kısa sürede hem o şehirleri ayağa kaldırır

hem de o parayı yeniden milli ekonomimize
kazandırırız. Deprem tehdidi altındaki şehirlerimizi
yeniden inşa etmemiz mi gerekiyor? Omuz omuza
verir yükü paylaşırsak bu sorundan da kurtuluruz.
Çalışanlarımızın ve emeklilerimizin refah kayı-
plarını gidermemiz için ilave kaynağa mı ihtiy-
acımız var? Şayet ortak geleceğimize birlikte sahip
çıkarsak umduğunuzdan bile daha kısa bir sürede
tüm bu sabit gelirli vatandaşlarımızı eskisinden çok
daha yüksek alım gücüne kavuşturmuş oluruz.
Kurumlarımızın çalışmalarında, şehirlerimizin
altyapısında sistemin işleyişinde hala eksikler mi
var? Tıpkı iki elin parmakları gibi kenetlenirsek
hayal ettiğimizden daha erken bir vakitte hepsini de
tamamladığımızı görürüz. Milletimiz bu başarı
hikayesini sadece son bir asırda bile defalarca yazdı.
İstiklaline kast eden terör örgütlerinin başını ezerek
yazdı. Gabar’da yazdı, Tendürek’te, Bestler
Deresi’nde yazdı. Bütün bu destanları yazarken
terör örgütlerinin inlerinde işlerini bitirdi. Son 21
yılda verdiğimiz her mücadelede yanımızda yer
alarak yazdı. Şimdi de milletimiz bu başarı
hikayesini ülkemizin siyasi kazanımlarını,
ekonomik hedeflerimizle taçlandıracağımız kritik
bir dönemde yine bizi destekleyerek yazıyor” açık-
lamasını yaptı.

“6.5 MILYON KONUTU DAHA
DÖNÜŞTÜRMEYI HEDEFLIYORUZ”

6,5 milyon konutu dönüştürmeyi hedeflediklerini
dile getiren Erdoğan şunları söyledi: “Hepimizi
yasa boğan 6 Şubat depremlerinin izlerini silmek

için 680 bin yeni konut inşa etmek üzere kolları
sıvarken, ülke genelinde depreme hazırlık amacıyla
6.5 milyon konutu daha dönüştürmeyi hedefliy-
oruz. Bunun 1.5 milyonunu İstanbul’da ve en kısa
sürede yapmamız ise ertelenemez bir mecburiyet
halini almıştır. Deprem bölgesinin yeniden imarını
hızlandıracak Yerinde Dönüşüm projemiz mil-
letimiz tarafından memnuniyetle karşılanmıştır.
Projemize yapılan başvuru 160 bini aşmıştır.
İnşallah 15 Ağustos tarihine kadar çadırlarda ve
tesislerde kalan afetzedelerimizin tamamını
konteynerlere taşımış olacağız.”

"MECLISIMIZIN AÇILMASIYLA BIRLIKTE
MILLETIMIZE VERDIĞIMIZ SÖZLERI 

YERINE GETIRECEĞIZ"
Sivil ve özgürlükçü bir Anayasa vurgusu yapan
Erdoğan, 2 haftalık süreçte gerçekleştirdiği pro-
gramlara değindi. Erdoğan, ”Türkiye'nin hede-
flerinin ve potansiyelinin büyüklüğünden
bahsederken bunları demagoji olsun diye söylemiy-
oruz. Katıldığımız programlarda ve ziyaret
ettiğimiz illerimizde ülkemizin gerçeklerine bizzat
şahit oluyoruz. Siyaseti Ankara'da koltuk kavgası
vermek olarak görenler bunu anlamasa da savun-
madan turizme, tarımdan enerjiye, güvenlikten
adalete kadar her alanda Türkiye destan yazmak-
tadır. Geride bıraktığımız 2 haftalık süreçte iştirak
ettiğimiz etkinliklerde bu hakikati tekrar görme fır-
satı bulduk. Son Kabine toplantımızın ertesi günü
eğitimlerini başarıyla tamamlayan toplam bin 102
adli yargı hakimi ve cumhuriyet savcısı ile idari
yargı hakiminin kura heyecanına ortak olduk. Kura
töreninde hem ülkemizin adalet hizmetlerinde
aldığı mesafeyi bir kez daha hatırladık hem de
önümüzdeki döneme dair hedeflerimizi kamuoyu-
na ilan ettik. Meclisimizin açılmasıyla birlikte başta
başörtüsü ve ailenin korunması düzenlemesi olmak
üzere milletimize verdiğimiz sözleri yerine getire-
ceğiz. Cumhuriyetimizin 100. yılında Türk
demokrasisini darbe anayasasından kurtararak sivil
ve özgürlükçü bir anayasa ile buluşturmak istiy-
oruz. Cumhur ittifakındaki ortaklarımızla istişare
içinde bununla ilgili hamlemizi önümüzdeki
dönemde yapacağız” dedi. Filistin Devlet Başkanı
Mahmud Abbas'ı Ankara'da misafir ettiğini hatırla-
tan Erdoğan, ”Filistin davasına ve Filistin halkının
mücadelesine verdiğimiz güçlü desteği bu vesileyle
bir kez daha yineledik. Filistin Devlet Başkanı
Mahmud Abbas ile Hamas Siyasi Büro Başkanı
İsmail Heniyye'nin ülkemizin ev sahipliğinde bir
araya gelmesi bu ziyarete farklı bir boyut katmıştır.
Filistinli kardeşlerimizin aralarındaki itilafları
gidererek güç birliği yapmasından duyacağımız
memnuniyeti her iki dostumuza açıkça ifade ettim.
Polis Meslek Yüksekokullarından mezun olan 497'si
kadın, bin 592'si erkek toplam 2 bin 89 polis memuru-
muzun yemin töreni için Gölbaşı'ndaydık. Emniyet
teşkilatımızın tüm kademelerinde 17-25 Aralık girişim-
lerinden itibaren almaya başladığımız, 15 Temmuz
ihaneti sonrasında hız verdiğimiz tedbirlerin de ne
kadar isabetli olduğunu bu törende bir kez daha
gördük. İster yargı, ister güvenlik, isterse mülki idare
olsun FETÖ'cü unsurlardan arındırdığımız her kuru-
mumuzun hizmet standardı yükseliyor. Devletimiz 40
yıl boyunca kılcallarına kadar sızan FETÖ virüsünden
temizlendikçe vatandaşına karşı sorumluluklarını
daha iyi yerine getiriyor. FETÖ ve diğer terör örgüt-
leriyle mücadelemizi kararlılıkla sürdürerek inşallah
bu kazanımı çok daha ileriye taşıyacağız. Gardımızı
düşürmeden, yaşadığımız acıları unutmadan mücade-
leyi sürdürmek, şehitlerimize karşı vefa borcumuz-
dur” diye konuştu. >>İHA
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Özkaya,  “Şehrimizin her alanda
kalkınması için çalışıyoruz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya,  Afyonkarahisar’da
gerçekleştirdiği programlara ilişkin açıklamalarda bulundu.

Afyonkarahisar’ın her alanda daha ileri noktaya
gitmesi adına önemli çalışmaların il genelinde
yürütüldüğüne dikkat çeken Milletvekili

Özkaya, TEİAŞ Isparta Bölge Müdürü Ramazan
Ayyıldız ve Orman Bölge Müdürü Rıfat Ataş’ı AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay ile
birlikte ziyaret etti. Ziyaret sonrasında açıklamalarda
bulunan ikili, “Afyonkarahisar’da enerji yatırımlarının
artırılması için önemli çalışmalar yürütüyoruz. Tüm
kurum ve kuruluşlarımız ile eşgüdüm içerisinde
şehrimizin enerji alanındaki sorunlarını ortadan kaldır-
mak, mevcut yatırımları ihtiyaca göre yenileme
gayretindeyiz. Şehrimizde il, ilçe, belde ve köylerim-
izde enerji ile ilgili taleplerinin tamamını Bakanlık
düzeyinden bölge ve il müdürlerimiz düzeyine yakı-
nen takip ediyoruz” dediler. 

ÖZKAYA, “TMO VASITASI İLE YAKLAŞIK 200
BİN TON HUBUBAT ALMAYI HEDEFLİYORUZ”

Dinar ilçesinde TMO alım noktasında da incelemelerde
bulunan Milletvekili Özkaya, burada TMO alım süreci
ile alakalı yaptığı açıklamada ise 2023 yılı sezonunda
toplamda yaklaşık 200 bin ton ürünün TMO tarafından
alınmasını beklediklerini kaydetti. Milletvekili Özkaya,
“Sezonun başından itibaren çiftçilerimizin sorun yaşa-
maması adına tüm alım noktalarını, ajans başmüdür-
lüğü ve ajan amirliklerimizi tek tek ziyaret ettim.
Gördüğümüz eksiklikleri, sorun ve problemleri
yerinde çözüme kavuşturduk. Şuana kadar rakamsal
olarak değinmek gerekirse, Afyonkarahisar genelinde
12 alım noktasında 85 bin ton hububat alımını TMO
vasıtası ile gerçekleştirdik. Çiftçilerimizi bugüne kadar
45 bin ton buğday, 40 bin ton arpayı TMO’ya satarak,
piyasanın üzerinde bir gelir elde etmiş oldu.
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın açık-
lamış olduğu TMO alım fiyatları arpa 7 TL, ekmeklik

buğday 8,25 TL, makarnalık buğday ise 9 TL'lik başfiy-
ata barem uygulaması ile alınmaya devam ediyor.
Bizlerin tahminleri ve yetkililerden edindiğimiz bil-
gilere göre yaklaşık 100 bin ton daha çiftçimizin
TMO’ya ürün satmasını bekliyoruz. Şuanda 31 Ağustos
tarihine kadar TMO randevu alımları açık, talebe göre
bu süre daha da uzatılacak. Çiftçilerimiz müsterih
olsunlar, son buğday ve arpa tanesi alınana kadar alım-
lar devam edecek” dedi. Milletvekili Özkaya,
Afyonkarahsiar’da TMO Başmüdürlüğü tarafından
sürecin çok güzel yönetildiğini de ifade ederek,
“Binlerce çiftçimizin emeğini, alın terini heba etmeden
gayretli bir şekilde çalışmalarını gerçekleştiren başta
Başmüdürümüz Muhammet Selçuk bey ve sahadaki
tüm TMO çalışanlarına teşekkür ediyorum. Tabi TMO
Genel Müdürümüz Ahmet Güldal beye de ayrıca
teşekkür ediyorum. Bu sürecin başından itibaren
bizlere verdikleri destek ve gösterdikleri hassasiyet
çiftçilerimiz açısından çok önemliydi, inşallah birlikte
çiftçilerimiz için var gücümüz ile çalışmaya devam
edeceğiz” dedi.  >>HÜDAYİ ACAR

Emirdağlı kadınlar üretiyor
Emirdağ kadın kooperatifi satıyor 

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu 
kadınlara her alanda pozitif ayrımcılık yaparken onları

destekleyen projelere de imza atmayı ihmal etmiyor.
Emirdağ Belediyesi’nin desteğiyle kuru-
lan Emirdağ Belediyesi Kadın
Kooperatifi, kadınların el emeği göz
nuru ürünlerini satışa sunarak onların
gelir elde etmesini sağlıyor. Bu yıl 16.sını
düzenlenen Emirdağ Gurbetçi
Festivalinde stant açan Kadın
Kooperatifini ziyaret ederek yetkililerle
sohbet eden Başkan Koyuncu; "
Emirdağlı kadınların istihdamına katkı
sağlamak için bir yola girdik. İlçemizin
hamarat kadınları üretiyor bizler de
kooperatifimiz aracılığıyla satıp
ekonomilerine destek oluyoruz.
Festivalimize yoğun katılım sağlayan
vatandaşlarımız da buradan aldıkları
her ürünle kadınlarımızın ekonomiler-
ine destek oluyor. Hem festivalimize
yoğun ilgi gösteren kıymet hemşehriler-
ime, hem üreten kadınlarımıza hem de
onlara destek veren herkese canı
gönülden teşekkür ediyorum." ifadeleri-
ni kullandı. >>İZZET IŞIK
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Arslan, sahada ince
eleyip sık dokuyor
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan seçimin ardından

sahadan ayağını çekmedi. Gece gündüz gerek kurum gerek esnaf ziyaretleri
yapan Arslan “TBMM tatil olsa da biz sahada mesai mefhumu gözetmeksizin

çalışarak verdiğimiz sözleri yerine getirmenin gayreti içerisindeyiz” dedi. 

AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Dr. Hasan Arslan
kurum ve esnaf ziyareti yaptı.

Afyonkarahisar Bilim, Sanayi ve
Teknoloji İl Müdürü Akın Yıldırım’ı, DSİ
183. Şube Şefi Faruk Topaloğlu’nu,
Afyonkarahisar Gümrük Müdürü
Devrim Söyler’i, Gün Fm genel yayın
yönetmeni Fadime Akar’ı ve esnafları
ziyaret eden Arslan, kurum müdürleri
tarafından kurumların genel yapısı, per-
sonel durumu, yürütülen iş ve işlemler
ile ilgili bilgiler alarak vatandaşlara en iyi
hizmetin verilebilmesi için gayretli çalış-
malara hem Ankara’dan, hem de
Afyonkarahisar’dan destek vereceğini
söyledi. 

“VERDİĞİMİZ SÖZLERİ YERİNE
GETİRMENİN GAYRETİ

İÇERİSİNDEYİZ”
Dr. Arslan açıklamasında şunları söyledi;
“Göreve geldiğimiz gündem bugüne yap-
tığımız kurum ziyaretlerinde vatan-
daşlarımızın önüne çıkan sıkıntıları kurum
müdürlerimize iletiyor, yapılacak çalışmaları
el birliği ile daha iyi bir seviyeye getirmeyi
amaçlıyoruz. İl Başkanımız Hüseyin Ceylan
Uluçay ve Milletvekillerimiz ile birlikte

AK Parti’nin birer neferi olarak bugün
yaptığımız bu çalışmalar tüm vatan-
daşlarımıza daha iyi hizmeti verebilmek
adına olan çalışmalardır. AK Parti’den
önce kamu ile vatandaş arasına örülen
duvarlar artık yerini açılmış kapılara
bıraktı. Bizler de eksiklikleri gidermek ve
önerileri almak adına kurum müdürler-
imizi ve vatandaşlarımızı dinliyoruz. Bu
çalışmalarımız bundan sonra da devam
edecektir. TBMM tatil olsa da biz sahada
mesai mefhumu gözetmeksizin çalışarak
verdiğimiz sözleri yerine getirmenin
gayreti içerisindeyiz.” 

“VATANDAŞLARIMIZ, ‘BEN
ERDOĞAN’I ELEŞTİRMEM

KARDEŞİM’ DİYOR”
Arslan açıklamasını şu ifadelerle noktal-
adı; Vatandaşlarımız bize sahada "Ben
Erdoğan'ı eleştirmem kardeşim. Son 10
senede Türkiye'nin maruz kaldığı
saldırılara dayanabilecek dünyada
başka bir lider ve devlet başkanı yok"
diyor. Covid – 19 salgını, Rusya –
Ukrayna savaşı ve en nihayetinde
dünyanın en büyük depremi
düşünüldüğünde dere değil adeta derya
geçtiğimizi görüyoruz. Bizdeki muhale-
fet seçmeni dere geçerken at değiştirecek
sandı. Bu millet saf mıdır? Hele ki bir
ayağı topal bir atı tercih edecek kadar!
Vatandaşlarımızı yok sayarak iktidar
hayali kuranların en büyük hatası da bu
aziz milleti tanımamalarıdır. Evet bizde-
ki muhalefet maalesef feraset ve basiret
sahibi, yüreğinde Anadolu irfanını
taşıyan aziz milletimizi henüz tanıya-
mamış! Arslan’ın ziyaretlerine il yöne-
tim kurulu üyeleri Muharrem Çelikbaş,
Mehmet Ali Tekik, Cihat Özcan, Merkez
ilçe yönetim kurulu üyeleri Tayfun Şanlı
ve Ahmet Yıldız da eşlik etti.
>>HÜDAYİ ACAR

YKS Türkiye birincisi 
Emre Ekici’den Başkan Zeybek’e ziyaret
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Yükseköğretim

Kurumları Sınavı (YKS) Alan Yeterlilik Testleri
(AYT) Eşit Ağırlık alanında Türkiye birincisi olan

Afyonkarahisar Süleyman Demirel Fen Lisesi
Öğrencisi Emre Ekici’yi makamında kabul etti.

Okul Müdürü Turgay Bingül ve
Baba Yakup Ekici ile birlikte
gerçekleşen ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getiren Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek, Emre
Ekici’yi tebrik etti. Afyonkarahisar
olarak Emre'nin başarısıyla gurur
duyduklarını ifade eden Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek,
Emre’nin bu günlere gelmesinde
başta ailesi olmak üzere emeği
geçen tüm öğretmenlere teşekkür
etti. Afyonkarahisar Belediyesi
olarak çocuklarımızın eğitiminin
gelişimine büyük önem verdik-
lerini hatırlatan Başkan, “Eğitim
bizim olmazsa olmazımız. Çocuk-
larımızın yarınlara hazırlanmaları,
eğitim süreçlerini sağlıklı ve
güven içerisinde tamamlamaları
hepimizin ortak ve asli görevidir.
Belediye olarak öğrencilerimizin
akademik başarılarının yanı sıra
sosyal, sportif ve kültürel
faaliyetlerdeki başarılarını da
önemsiyor ve onlara elimizden
gelen desteği bu güne kadar
olduğu gibi bundan sonra da ver-
meye devam ediyoruz. Emre
kardeşimiz elde ettiği bu
başarısıyla göğsümüzü kabarttı.

Ailesini ve öğretmenlerini tebrik
ediyorum. Ne kadar gurur
duysalar azdır. İnşallah bundan
sonraki üniversite hayatında da
Emre çok başarılı olur. Hem
mesleğinde hem de hayatında
başarılı bir fert olarak memleke-
timize, ülkemize çok değerli
hizmetler vereceğine inanıyorum”
diye konuştu.  Türkiye birincisi
olan Afyonkarahisar Süleyman
Demirel Fen Lisesi Öğrencisi Emre
Ekici ise Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek’e desteklerinden dolayı
teşekkür etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Prof. Dr. Şehabettin Yiğitbaşı
kütüphanesine 1590 adet kitap bağışı
Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Prof. Dr. Şehabettin
Yiğitbaşı kütüphanesine Halit
Aylanç ve ailesi tarafından
1590 adet kitap bağışı yapıldı.
Ailesi adına yaptığı kitap bağışı sebe-
biyle Halit Aylanç’a AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş tarafından
teşekkür belgesi verildi. Prof. Dr.

Şehabettin Yiğitbaşı kütüphanesinde
düzenlenen törene Rektör Prof. Dr.
Karakaş ve bağışçı Halit Aylanç ile
birlikte Teknoloji Fakültesi Dekanı

Prof. Dr. Ayhan Erol ve kütüphane
personelini katıldı. Teşekkür belgesi
takdiminde konuşma yapan AKÜ
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş,
kitapların kendileri için önemli
olduğunu vurguladı. Karakaş, “1590
adet yılların birikimi olan çok değer-
li kitapları bağışçımız kütüphanem-
ize kazandırdı. Sosyal bilimler ağır-
lıklı olan kitaplarımızı bağışçımızın
isminin de eklenmesinin ardından
kütüphanemizde yer alacak.
Kitaplarımız tasniflendikten sonra
öğrencilerimiz ve personelimiz
yararlanacak. Aylanç ailesine
bağışlarından dolayı teşekkür ediyo-
rum” dedi. Teşekkür belgesi takdi-
minin ardından Halit Aylanç ve aile-
si Rektör Karakaş’ı makamında
ziyaret etti. >>HÜDAYİ ACAR

Zabıta ekiplerinden kaldırım denetimi
Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta Müdürlüğü, şehir merkezi
başta olmak üzere mahallelerde kaldırımlara yapılan araç 

parklarına yönelik denetimlerini aralıksız sürdürüyor.
Denetimlerde yayaların can güvenliğini tehlikeye
düşüren araçlara önce uyarı yapılıyor, kurallara
uymayanlara ise para cezası uygulanıyor. Belediye
Zabıta Müdürlüğü ekiplerimiz, özellikle şehir
merkezindeki cadde ve sokaklarda vatandaşların
kullanım alanı olan kaldırımlara araç çekerek işgal
edenlere sürücülere geçit vermiyor. Ekipler, gerçek-
leştirdiği denetimlerde gerek kaldırım gerekse de yol
işgaline karşı araç sahiplerine uyarılarda bulunurken,
yayaların güvenliklerini tehlikeye düşüren araçlara
da ceza işlemde bulundu. Belirli zamanlarda sürekli
şekilde uygulanan denetimler kapsamında öncelik
yaya can güvenliği sağlanması. Ekiplerimiz, dene-
timlerin periyotlar halinde sürdürüleceğini, bu
bakımdan sürücülerin duyarlı şekilde hareket ederek
kaldırımlara park etmemelerini istediklerini bildirdi.
>>MEVLÜT TINAS


